

Pressemitteilung REFLECTS®

Datum: 15.11.2024

Praktische Helfer für den Alltag und Unterwegs: Produktserie RE98-Daily Helper

Der Kölner Werbeartikel-Multispezialist REFLECTS® präsentiert unter der Marke RE98® – Classics & Ideas – eine Serie von handlichen Alltagshelfern mit Karabiner: die RE98-Daily Helper Serie. Diese umfasst drei Artikel: RE98-Daily Helper Tool, RE98-Daily Helper Caddy und RE98-Daily Helper Parcel. Wie ihre Namen nahelegen, bieten die Tools praktische Unterstützung im Alltag, wie beim Öffnen von Paketen, Lösen von Einkaufswagen oder kleineren Reparaturen. Alle drei Helfer vereinen praktische Funktionen mit hochwertigen Materialien in einem kompakten Design.

Nomen est omen – kleine Helfer für alle Eventualitäten

Alle Artikel aus der RE98-Daily Helper Serie sind aus extrem robustem Edelstahl hergestellt und durch eine farblich eloxierte Aluminiumscheibe verstärkt. Die mattschwarzen RE98 Daily Helper sind kompakt verpackt und das Tool mit den Funktionen ist im Inneren geschützt. In diesem Zustand ist der leicht bedienbare Clip-Karabiner einsatzbereit und ermöglicht eine einfache Befestigung an Taschen, Gürtelschlaufen oder am Schlüsselbund. Die Funktionen der praktischen Tools werden durch Drehen am Clip-Karabiner herausgeschoben. Eine Kugelführung sorgt dabei für den nötigen Halt.

Das Multifunktionswerkzeug RE98-Daily Helper Tool ist für kleinere handwerkliche Tätigkeiten entworfen. Ausgestattet mit verschiedenen Schraubendrehern und einem Schraubenschlüssel, ist dieses Werkzeug eine handliche Lösung für Unterwegs.

Ergänzend dazu ist RE98-Daily Helper Caddy für einen aktiven Alltag konzipiert. Der handliche Helfer enthält einen Einkaufswagenlöser und einen Flaschenöffner.

Der RE98-Daily Helper Parcel bietet ein kleines Lineal und einen Paketöffner mit rückwärtiger Schneide. Die rückwärtige Klinge des Paketöffners ist geschützt und kommt nicht mit dem Inneren des Pakets in Kontakt. So wird der sensible Inhalt beim Öffnen des Pakets nicht von einer eintauchenden Klinge beschädigt.

Die RE98-Daily Helper sind mittels Lasergravur oder Tampondruck auf der mattschwarzen Außenfläche veredelbar. Eine wertige Geschenkverpackung ist bei allen Artikeln inklusive.

Über REFLECTS®

Das Kölner Unternehmen REFLECTS® ist Multispezialist für haptische Werbeartikel. Seit seiner Gründung im Jahr 1988 macht REFLECTS® als Hersteller und Importeur von Werbemitteln Botschaften greifbar und Unternehmen sichtbar. Das Sortiment umfasst Produkte aus den Bereichen Elektronik, Metallartikel, Drinkware und Büroaccessoires. Mehr als 80 Beschäftigte an dem Standort in der Rheinmetropole Köln sorgen mithilfe von Veredelungstechniken wie Lasergravur, Tampondruck, UV-Druck und Doming für die optimale Inszenierung der Werbebotschaften.

www.reflects.com

Pressekontakt

REFLECTS® GmbH

Jiaxuan Cai (Ivy)

Toyota-Allee 54

50858 Köln

Telefon: +49 2234 99 00-513

Telefax: +49 2234 99 00-100

E-Mail: j.cai@reflects.com

Press Release REFLECTS®

Date: 2024-11-15

Practical Helpers for Everyday Use and On the Go: The RE98-Daily Helper Product Series

Cologne-based promotional product specialist REFLECTS® proudly introduces the RE98® – Classics & Ideas – brand, featuring a series of handy everyday tools with carabiners: the RE98-Daily Helper series. This collection includes three versatile items: the RE98-Daily Helper Tool, the RE98-Daily Helper Caddy, and the RE98-Daily Helper Parcel. As their names suggest, these tools offer practical assistance for daily tasks such as opening packages, unlocking shopping carts or performing minor repairs. Each of these helpers combines practical functionality with high-quality materials in a compact design.

Nomen est omen – small helpers for every eventuality

All products in the RE98-Daily Helper series are crafted from extremely durable stainless steel and reinforced with a colour-anodised aluminium disc. The matte black RE98 Daily Helpers are compactly packaged, with the tool functions safely enclosed inside. In this state, the easy-to-use clip carabiner is ready for action, allowing for simple attachment to bags, belt loops, or keyrings. The tool functions are deployed by rotating the clip carabiner, with a ball guide providing the necessary stability.

The multifunctional RE98-Daily Helper Tool is designed for small-scale handiwork. Equipped with various screwdrivers and a wrench, this tool is a handy solution for on-the-go tasks.

Complementing this is the RE98-Daily Helper Caddy, designed for an active daily routine. This handy helper includes a shopping cart release attachment and a bottle opener.

The RE98-Daily Helper Parcel offers a small ruler and a package opener with a safety blade. The blade of the package opener is protected and does not come into contact with the contents of the package, ensuring that the sensitive contents are not damaged by an intrusive blade when opening.

The RE98-Daily Helpers can be customized with laser engraving or pad printing on the matte black surface. Each item comes in an elegant gift box, making them perfect for gifting.

About REFLECTS®

The Cologne-based company REFLECTS® is a multi-specialist for haptic promotional products. Since its foundation in 1988, REFLECTS® has been making messages tangible and companies visible as a manufacturer and importer of promotional products. The range includes products from the fields of electronics, metal products, drinkware and office accessories. More than 80 employees at the site in the Rhine metropolis of Cologne use customisation techniques such as laser engraving, pad printing, UV printing and doming to ensure that advertising messages are presented in the best possible way.

www.reflects.com

Press contact

REFLECTS® GmbH

Jiaxuan Cai (Ivy)

Toyota-Allee 54

50858 Köln

Phone: +49 2234 99 00-513

Fax: +49 2234 99 00-100

Email: j.cai@reflects.com